
 

 

УЖГОРОДСЬКА МІСЬКА РАДА 
 

               __  сесія   VIII   скликання  

 

Р І Ш Е Н Н Я    ПРОЄКТ №_____ 

 
_________________                       м. Ужгород 

 

Про звернення депутатів  

Ужгородської міської ради                      

 

 

 Керуючись частиною 1 статті 59 та статті 26 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні», 

 

міська рада ВИРІШИЛА: 

 

1. Підтримати текст звернення депутатів Ужгородської міської ради VIІI 

скликання до Президента України Верховного Головнокомандувача Збройних 

Сил України та Верховної Ради України щодо недопущення вилучення з 

доходів місцевих бюджетів «військового» ПДФО (додається). 

2. Рішення направити до Президента України Верховного 

Головнокомандувача Збройних Сил України. 

3. Рішення оприлюднити на офіційному сайті Ужгородської міської ради. 

 

 

 

Міський голова                                                                      Богдан АНДРІЇВ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Президенту України 

Верховному 

Головнокомандувачу  

Збройних Сил України  

Володимиру ЗЕЛЕНСЬКОМУ 

 

З В Е Р Н Е Н Н Я 

депутатів Ужгородської міської ради щодо недопущення вилучення з 

доходів місцевих бюджетів «військового» ПДФО 

 

Ми, депутати Ужгородської міської ради, поділяємо тривогу голів і 

депутатів місцевих рад та Асоціації міст України, пов’язану з ініціативою 

Міністерства фінансів України вилучити з доходів місцевих бюджетів податок 

на доходи фізичних осіб з грошового забезпечення, грошових винагород та 

інших виплат, одержаних військовослужбовцями, поліцейськими та особами 

рядового і начальницького складу («Військовий» ПДФО) в Державному 

бюджеті України на 2024 рік. 

 

У разі вилучення «військового» ПДФО з місцевих бюджетів, ми можемо 

стати учасниками знищення унікальної системи взаємодії заради допомоги 

війську, створеної у 2022 – 2023 роках військовослужбовцями, місцевим 

самоврядуванням, волонтерами, бізнесом і спонсорами.  

Це допомога, яка надходить максимально швидко до конкретного 

підрозділу Об’єднаних сил Збройних сил України, і, головне, – вирішує 

проблеми армійських та правоохоронних з’єднань поза межами можливостей і 

компетенції міністерств і відомств.   

 

Звичайно, існуюча система підтримки сил безпеки й оборони через 

місцеві бюджети не на 100% ідеальна. Все ще є ті, хто пріоритетами бачать 

бруківку, а не підтримку захисників. Саме їх варто законодавчо зобов’язати 

виділяти кошти відповідно до потреб військового часу. При цьому точно не 

можна допустити вилучення з місцевих бюджетів надходжень з «військового 

ПДФО», адже альтернативи швидкої, конкретної допомоги військовим 

підрозділам з місцевих бюджетів немає.  

Саме допомога з місцевих бюджетів, яка об’єднується з коштами 

мешканців громад й бізнесу, рятує життя наших захисників за рахунок 

швидкості, точковості, мобільності, яких немає на центральному рівні. 

 

Звертаємося до Вас, пане Президенте, з проханням втрутитися у 

ситуацію, не допустити вилучення з доходів місцевих бюджетів «військового» 

ПДФО та захистити унікальну систему взаємодії заради підтримки Об’єднаних 

сил Збройних сил України, яка формується з місцевих бюджетів. 

 

З повагою 

депутати Ужгородської міської ради 



 

Пояснювальна записка  

 

         до проєкту рішення «Про звернення депутатів Ужгородської міської 

ради»  

Проєкт рішення підготовлений, з метою недопущення вилучення з 

доходів місцевих бюджетів «військового» ПДФО. 

 

 

 

Депутат міської ради                Віталій ГОТРА 

 


